The Study tour entitled "Ensuring Access to Modern Energy Services in Rural Areas through the Use of Renewable Energy Technologies – Indian Experience" falls under the United Nations Development Account Project "Building Capacity in Developing Appropriate Green Technologies for Improving the Livelihood of Rural Communities in the ESCWA Region", and is going to be held on 26-29 October 2015 in Pune, India.
The aim of this Study Tour is to enhance the knowledge of policymakers and decision makers on policy options and build their capacity for using policy tools to enable an environment conducive for investment in appropriate green technologies in rural areas in the region.

الدراسة بعنوان "ضمان الوصول إلى خدمات الطاقة الحديثة في المناطق الريفية من خلال استخدام تكنولوجيات الطاقة المتجددة - التجربة الهندية " تندرج في إطار مشروع الأمم المتحدة للتنمية المعنون"بناء في تطوير التكنولوجيات الملائمة 
الأخضر ل تحسين سبل العيش للمجتمعات الريفية في منطقة الإسكوا " ، و سوف يقام في 26-29 أكتوبر 2015 بيون ، الهند.

الهدف من هذه الجولة الدراسية هو تعزيز معرفة واضعي السياسات و صناع القرار بالسياسات الملائمةو بناء القدرات لاستخدام أدوات السياسة من أجل تمكين بيئة مواتية للاستثمار في التكنولوجيا الخضراء الملائمة في المناطق الريفية في المنطقةالعربية.

